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6.1

Omschrijving
Opening

Vaststelling van de agenda
Voorstel Agenda ongewijzigd vaststellen.
Besluit De commissie stelt de agenda ongewijzigd vast.

Vragenhalfuurtje
Er zijn geen verzoeken voor het vragenhalfuurtje ingediend.

Vaststelling van de besluitenlijstd.d.22 november 2018
Voorstel Besluitenlijst ongewijzigd vaststellen.
Besluit De commissie stelt de besluitenlijst ongewijzigd vast

Mededelingen
De voorzitter van de Rekeningcommissie informeert de commissie over de vergadering van 12
december 2018.

Voorstellen voor de raadsvergadering d.d. 7 februari 2019 ter advisering van de
gemeenteraad
Herziening APV
Voorstel ln stemmen met de herziene APV.
Toezeggingen Geen.
Actiepunt . Het college informeert de raad over de mogelijkheden voor verenigingen

en stichtingen om tegen lagere tarieven gebruik te maken van de
reclameborden.

. Het college komt met een memo over de effecten van het opnemen van
een aparte regeling voor Willemstad.

Bijzonderheden De heer H.C.J.M. Weijters maakt gebruik van het inspreekrecht.
De heren Van der Linden (WD) en J.H.B. Kouters (OM) kondigen aan een
amendement te willen voorbereiden waarmee de openingstijden van de
terrassen in Willemstad in de APV worden opgenomen. De PvdA steunt dit
amendement. Daarnaast kondigt de heer Kouters namens OM een motie aan
over het opstellen van gespreksverslagen van overleggen met burgers en
andere belanghebbenden bij onderwerpen die leiden tot raadsvoorstellen.
Binnen de commissie leeft de wens om een regeling op te nemen die verder
strekt dan alleen de verplichting voor hondenbezitters om deze aangelijnd uit te
laten en de uitwerpselen op te ruimen.

Advies Het voorstel is voldoende besproken en kan als bespreekstuk worden
commissie geagendeerd voor de raadsvergadering van 7 februari 2019.

Beschikbaar stellen budgetten voor uitbreiding capaciteit voor in meerjarenbegroting, op
basis van het coalitieakkoord, opgenomen specifieke maatregelen
Voorstel Beschikbaar stellen van onderstaande structurele budgetten en de middelen

over te hevelen vanuit de stelpost 'nieuw beleid' naar de specifieke producten,
t.w.:
a. Uitbreiding capaciteit boa's (naar product team V&H) € 100.000
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b. Uitbreiding capaciteit gebiedscoördinatoren
(naar product team REO) - 180.000

c. Uitbreiding 0,5 fte wethouder
(naar product college burgemeester en wethouders) - 45.000.

Toezeggingen Geen.
Actiepunten Geen.
Bijzonderheden Geen.
Advies Het voorstel is voldoende besproken en kan als hamerstuk worden
commissie geagendeerd voor de raadsvergadering van 7 februari 2019.

1e Begrotingswijziging 2019 ICT West-Brabant
Voorstel Ten aanzien van de 1e begrotingswijziging 2019 ICT WBW geen zienswijze in te

dienen.
Toezeggingen Geen.
Actiepunten Geen.
Bijzonderheden De commissie spreekt zijn zorg uit over het bij herhaling uitstellen van

investeringen in de infrastructuur. De portefeuillehouder geeft hier een
verklaring over. De aanbesteding loopt, maar de investering zal nog niet dit jaar
volledig plaatsvinden.

Advies Het voorstel is voldoende besproken en kan als hamerstuk worden
commissie geagendeerd voor de raadsvergadering van 7 februari 2019.

I e Begrotingswijziging 2019 Belastingsamenwerking West-Brabant
Voorstel Ten aanzien van de 1e begrotingswijziging 2019 Belastingsamenwerking West-

Brabant geen zienswijze in te dienen.
Toezeggingen Geen.
Actiepunten Geen.
Bijzonderheden Geen.
Advies Het voorstel is voldoende besproken en kan als hamerstuk worden
commissie geagendeerd voor de raadsvergadering van 7 februari 2019.

Toezeggingenlijst
Voorstel lnstemmen met toezeggingenlijst.
Toezeggingen Geen.
Actiepunt Geen.
Bijzonderheden Geen.
Advies Akkoord met toezeggingenlijst, met de kanttekening dat de toezegging rond de
commissie marktverordeningkanwordenafgevoerd.

I nformatie verbonden partijen
Regio West Brabant
Voorstel lnformatie voor kennisgeving aannemen
Advies De commissie neemt de informatie voor kennisgeving aan
commissie

Sluiting

Aldus vastgesteld ín de openbare vergadering van de commissie
d.d.
de

H.D. T
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Commissie vergadering 17 januari 2019: APV

ln het vonnis onder 5.1 legt de rechter het probleem met het'dynamisch vergunnen' helder uit om

vervolgens knip en klaar te stellen dat de burgemeester blj wet verplicht is (ik citeer) "om ln elke

door hem verleende exploitatievergunning ultdrukkelíjkte bepølen bínnen welke tíiden de vergunde

lnrichting mog zijn geopend."

Daar zit geen woord Spaans bil: de burgemeester lljkt daarmce bewust dc raad verkeerd te hcbben

geinformeerd. Dat niet alleen: ook na deze uitspraak is hij - zo blifkt nu - doorgcgaan met het

verlenen van explotatievergunnlngen zonder daarin de openingstljden expticiet te vermelden en ls zo

gewoon doorgegaan met het door de rcchtbank afgekeurde 'dynamisch vergunnen'. Ook de stellige

venrljzing naar een OK van dc VNG bl¡¡kt blj het lezen mlsleidend (ik citeer) 'Heel voonichtig zouden

we kunnen discusslërcn...1 Daamaast erkent de opsteller in die brief ook niet deskundlg te ziJn.

De rechtbank wijst erop dat de Algemcne Wet Bestuursrecht artikel 3.2 is overtreden. En wel uit

hooldstuk 3 "Aigemene bepøllngen over besluÍten" afdelíng 2: "Zorgvuldigheid en belongenafwegîng"

een van de meest basale regels:

Artikel S:2

Bii de voorbereidíng von een besluit vergoort het bestuursorgøøn de nodige kennís omtrcnt de

relevante feiten en de ol te wêgen fulongen.

Dle verplichting geldt natuurli¡k ook voor de Gemeenteraad. Omdat de burgemeester geen tljden in

de vergunningen heeft opgenomen is het de raad die tot op heden de openingstijden via de APV

heeft vasBesteld. Met het aannemen van de huidige APV heeft de raad de openingstiiden van de

terrassen met 2 nachtelijke uur per week uitgebreid en de openstelling vrn de zomerterrassen met 4

maanden: dc raad heeft dle extra openingstijden zodoende zelf vergund. Maar er wat geen

ondenoek Bcdaan naar dc extra impact dle dit heeft op dc omwonenden. De fouten van de

burgemeester hebben ertoe geleld dat ook het bestuursorgaan gemeentenad de wet heeft

overtreden.

ln de nieuwe APV ¡s er voor de tarrastljden in artikel 6:5 een overgangsrecht opgenomcn omdat er

een einde moet komen aan het onwettige'dynamísch vergunnen'. lk ¿ou het chique vlnden als de

raad hun elgen overtreding corrigeert en bij de vergunningen de tijden hanteert die van kracht

wâren op het moment ven vergunnen door de burgemeester.

lk heb de vergunning van Fracsati dus aan dc rechtbank voorgelegd. Dte heeft daarop het onderzoek

ultgevoerd dat de burgemeester had nagelaten en vervolgens de openingst{den beperkt. Het

entwoord op vr¡reg 7 van lid Kouters kan dus niet correct zijn:

"Zoals reeds eerder îs oøngegeven krtjgen Índerdøad olle horecazoken een nieuwe
exploltotíevergunning. Bekeken mæst worden ol er ol exploitotlevergunnîngen woren díe ol nuden
øønsluiten biJ het voorgestelde ørtìke|2.29 moor dit bleek niet het gevol te zìJn."

Als artlkel 2.29 de maximale grcnzen aangeeft dan voldoet de gekorigeerde vergunning wel aan het



voorstel, maar wat blijkï de strekking ls precies hetzelfde als in de huidtæ ApV. Ofwel: als er een

vergunning wordt verleend dan gâat het om de daar vermelde tijden. De burgemeester heeft eerder
al aangegeven in de huldþe APV geen rulmte te hebben hiervan af te wijken. ln artikel 2.30 staat de
ruimte dle de burgemeester nu van de raad krijgt en die formulerlng is exact het¿eiffe. Het rekening

houden met de belangen van de omwonenden - vastgelegd in 2.28.4 & 2.28a.3 - is daarmee voor
wat betreft de sluitingstijden uitgesloten.

De oplossing ls dan ook heellogisch:

Aftíkel 2,3O Afwìjking slultingsuur EN tljdelijke sluîting

moet aangevuld worden met een derde lid waarblj de burgemeester expl¡c¡et ruimte krijgt om op
basis van 2.28.4 en 2,28a.3 de openlngstiJden uit artlkel 2.29 te beperken. Dus niet alleen'tijdeliik'
zoals ln lid I want dan kan dat nlet biJ de exploitet¡evergunnlng die immers voor onbepaalde tijd
wordt afgegeven.

Daarnaast ls ook de cruciale vraag 15 van lid Kouters m.b.t. de Voorstraat Wlllemstad: Welke
mìddelen en vormen kon de radd don wel înzetlen om fiuridísch-hlndendel regels hlerover vøst ts
stellen? door de burgemeester niet beantwoord. Dat op zlch vind ik zorgeliilc zeker ook omdat de
burgemcester daarnaast in het verleden te vaak onjuiste informatie heeft voorgelcgd waarvan ik
hoop dat dat clndelijk tot hèt vcrleden bchoort.

ln een poglng de burgemeester alsnog antwoord op dle vraag te laten geven venoek hem dan ook te
bevestigen dat in het huldige voorstel - bij nader lnzlen - inderdaad artikel 2.30 op hierboven
beschreven wljze moet worden aangevuld. Maar dan nog heeft de ra¡d zelf niet echt iets in handen
om de gemaaktc aßprakcn correct ln de vergunningen venrerkt te kriþen.

lkzelf ben het op dit punt met de WD eens dat het vreemd is dat de raad de aßpraken n¡et ¡n de
APV venrerkt en overlaat aan de burgemeester. Als de burgemeester staat voor de gemaakte
afspraken dan geeft het opnemen van die tljden een goed brulkbare stcun in de rug.

Een goede aanvulling of anders essentleel als alternatief is een door de raad aan te nemsn
Toetsingskader'waarin de aftpaken voorde Voorstraat vermeld zifn en een zorgvuldige añregen
vereist wordt voor alle terraslocaties waarbij o.m. de geluidsbelasting ln wonlngen meegenomen
wordt zodat bewoners van geluidsgevoeligc oudc woningen (zoals monumcnten) niet extra
gedupeerd worden. Een actualisering als het ware van het in 2000 door de raad aangenomen 'Kader
Terrassenbeleitl'.

tl.*.*
Zondêr tenminste een van beidc extra tools zal het succesvol opruimcn van de ontstane#crf
waarschijnlijk deels of misschien zelfs welgoeddeels míslukken en de kans op enkele rechtszaken
met bewoners en horecâ veryroten. Een onvoldoende doordacht raadsbeslu¡t kân jaren lange strijd
oplweren.

Als de burgemeester hler nlets mee doet dan verzoek lk u als commlssle/raad drlngend om hct
voorstel hierop dan maar zelf aan te passen. En de komende tijd zecr kritisch de vcrgunning
verleningen te volgen.

Met vriendelijke groeÇ

E, Weijters


